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ПРОТОКОЛ 
№ 31/30.01.2025г. 

 
Днес, 30.01.2025г., от 17:00 часа, в офиса на сдружението на адрес: гр. 

Харманли, ул. „Никола Петков“ 6, ет.2, се проведе Общо събрание на членовете 

на Сдружение „МИГ Харманли” при следния дневен ред: 

 

1. Приемане на отчет за дейността на Управителния съвет на 

сдружението за 2024г. 

2. Запознаване, обсъждане и приемане на годишен доклад за 

отчитане изпълнението на СВОМР за 2024г. 

3. Приемане на годишен финансов отчет на сдружение „МИГ 

Харманли“ за 2024г. 

4. Одобрение на планирани дейности и разходи за 2025г.; 

5. Други. 

 

След преброяване на присъстващите се установи, че присъстват 11 от 33 

броя членове на Общото събрание на сдружението и съгласно чл.28 от Устава на 

сдружението, бе насрочено ново заседание в срок един час по – късно на същото 

място и при същия дневен ред, независимо от броя на членовете. 

 

В 18:00 часа започна провеждане на Общото събрание, на което 

присъстваха 11 членове.  

 Събранието бе открито от г-жа Диана Гочева – изпълнителен директор на 

сдружението. 

 Тя приветства присъстващите и след това се премина към избор на 

Председател и Протоколист на събранието. 

 Г-жа Гочева предложи за Председател на Общото събрание да бъде избрана 

тя, а за протоколист да бъде избрана – г-жа Петя Иванова.  

Други предложения за избор на председател и протоколист на събранието 

не постъпиха, след което с – 10 гласа „ЗА” , 0 гласа – „Против” и 1 гласа - 

„Въздържали се” взе следното 

РЕШЕНИЕ № 258: 

Избира за Председател на Общото събрание – г-жа Диана Гочева; 

 

С – 10 гласа „ЗА” , 0 гласа – „Против” и 1 гласа - „Въздържали се” взе следното 
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РЕШЕНИЕ № 259: 

      Избира за Протоколист на Общото събрание – г-жа Петя Иванова; 

 

Г-жа Диана Гочева приветства присъстващите. След това изчете дневния 

ред. Не постъпиха предложения за промени. Пристъпи се към гласуване за 

приемане на дневния ред. 

С 11 гласа „ЗА”, 0 гласа – „Против” и 0 гласа - „Въздържали се” се взе следното 

РЕШЕНИЕ № 260: 

 ОС приема следния дневен ред за провеждане на заседанието: 

1. Приемане на отчет за дейността на Управителния съвет на 

сдружението за 2024г. 

2. Запознаване, обсъждане и приемане на годишен доклад за 

отчитане изпълнението на СВОМР за 2024г. 

3. Приемане на годишен финансов отчет на сдружение „МИГ 

Харманли“ за 2024г. 

4. Одобрение на планирани дейности и разходи за 2025г.; 

5. Други. 

 

Започна разглеждане, обсъждане и гласуване точка по точка. 

По точка 1 – г-жа Гочева представи отчета за дейността на Управителния 

съвет на „МИГ Харманли“ за 2024г. Г-жа Гочева запозна присъстващите с 

извършената дейност и взетите решения от Управителния съвет за изминалата 

година. Нямаше коментари и препоръки. След това се премина към гласуване. С 

11 гласа „ЗА”, 0 гласа – „Против” и 0 гласа - „Въздържали се”, се взе следното 

РЕШЕНИЕ 261: 

 ОС приема отчет за дейността на Управителния съвет на сдружението за 

2024г. 

По втора точка от дневния ред, г-жа Диана Гочева запозна присъстващите с 

годишния доклад за отчитане изпълнението на стратегията за водено от 

общностите местно развитие и прикани членовете на ОС да изкажат своите 

бележки и препоръки. Бе отчетена подкрепата на „МИГ Харманли“ за местната 

общност. След това се премина към гласуване.  

С 11 гласа „ЗА”, 0 гласа – „Против” и 0 гласа - „Въздържали се” се взе 

следното 

РЕШЕНИЕ 262: 

 ОС приема годишен доклад за отчитане изпълнението на стратегията за 

водено от общностите местно развитие на сдружение „МИГ Харманли“ за 2024г. 
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 След това се премина към трета точка от дневния ред - Приемане на 

годишен финансов отчет, г-жа Диана Гочева даде думата на г-жа Снежана 

Димитрова – счетоводител на МИГ, за да представи на членовете на ОС годишния 

финансов отчет на сдружението за 2024г. и одиторския доклад към финансовия 

отчет. След това, тя прикани присъстващите да изкажат своето мнение и 

препоръки към отчета. Препоръки не постъпиха. Премина се към гласуване. 

 С 11 гласа „ЗА”, 0 гласа – „Против” и 0 гласа - „Въздържали се”, се взе 

следното  

РЕШЕНИЕ 263: 

ОС приема годишния финансов отчет на сдружението за 2024г. и доклада от 

направения независим одит. 

 

По четвърта точка от дневния ред, г-жа Гочева представи на присъстващите 

информация за остатъчния бюджет и планираните разходи за 2025г., както и 

дейностите, които се предвижда да бъдат изпълнени. Тя отбеляза, че разходите по 

подмярка 19.4 „Текущи разходи и популяризиране на СВОМР“ са допустими и 

планирани до 30.09.2025г., до която дата са и трудовите договори на служителите 

на МИГ. След това прикани членовете на ОС да изкажат своите коментари по 

планираните дейности и разходи за 2025г. Премина се към гласуване.  

 С 11 гласа „ЗА”, 0 гласа – „Против” и 0 гласа - „Въздържали се” се взе 

следното 

РЕШЕНИЕ № 264: 

       Общото събрание на членовете на сдружение „МИГ Харманли“ одобрява 

планираните дейности и разходи на сдружението за 2025г. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито. 

Председател на ОС:......................... 

/Диана Гочева/ 

Протоколист:................................... 

/Петя Иванова/ 


